

Title (en)

Demonstration device for ski bindings.

Title (de)

Demonstrationsvorrichtung für Skibindungen.

Title (fr)

Dispositif de présentation d'une fixation de ski.

Publication

EP 0403675 A1 19901227 (DE)

Application

EP 89111302 A 19890621

Priority

EP 89111302 A 19890621

Abstract (en)

A demonstration device for a ski binding, consisting of a front jaw (29) and a heel jaw (30), has a baseplate arrangement, on which the front and heel jaws (29, 30) can be attached with a certain spacing. The baseplate arrangement consists of a front plate (11) and a heel plate (12), which plates are connected to one another by connecting bars (13', 13"). Matching attachment boreholes are provided in the front plate (11) or the heel plate (12) for the front and heel jaws (29, 30) to be mounted. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Demonstrationsvorrichtung für aus einem Vorderbacken (29) und einem Fersenbacken (30) bestehende Skibindungen weist eine Basisplattenanordnung auf, auf der der Vorder- und Fersenbacken (29, 30) in einem bestimmten Abstand befestigbar sind. Die Basisplattenanordnung besteht aus einer Vorderplatte (11) und einer Fersenplatte (12), die durch Verbindungsstangen (13', 13") miteinander verbunden sind. Für die anzubringenden Vorder- und Fersenbacken (29, 30) sind passende Befestigungsbohrungen in der Vorderplatte (11) bzw. der Fersenplatte (12) vorgesehen.

IPC 1-7

A63C 9/00; A63C 11/00

IPC 8 full level

A47F 7/00 (2006.01); **A63C 9/00** (2012.01); **A63C 11/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47F 7/00 (2013.01 - EP); **A63C 9/005** (2013.01 - EP US); **A63C 11/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2613387 A1 19771013 - HASSE ROLAND
- [A] DE 2725184 A1 19780330 - TMC CORP

Cited by

US5348335A; US6471235B1; EP0482442A1; US5219137A

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0403675 A1 19901227

DOCDB simple family (application)

EP 89111302 A 19890621